
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Český Krumlov, Plešivec 249  -  dne 7. 9. 2015 
 
 

1/2015 
 
 
Přítomni: MUDr. Irena Kubalová, Radka Čabelová, Mgr. Jitka Forstová, Lenka Tomková, 
Mgr. Bohumil Florian, Bc. Jindřiška Smolíková 
 
 
Hosté: Mgr. Jaroslava Neumannová, Mgr. Lukáš Boháč 
 
Omluveni:  
 
 
Program: 
 

1. Zahájení, představení změn na ZŠ Český Krumlov, Plešivec během prázdnin (obsazení 
vyučujících, rekonstrukce školy) 

2. Seznámení a schválení výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2014/2015  
3. Seznámení a schválení změn ve školním řádu pro školní rok 2015/2016. 
4. Informace o plánovaných činnostech školy ve školním roce 2015/2016 (přednesla Mgr. 

Jaroslava Neumannová, ředitelka školy) 
5. Příspěvek rodičů do rodičovského fondu. Počítá se se stejnou výší jako v minulých 

letech, tj. 100 Kč na rodinu. 
6. Různé  
– dotaz MUDr. Kubalové o docházení pana Holce k výuce sborového zpěvu na ZŠ Český 
Krumlov, Plešivec. 
- dotaz MUDr. Kubalové ohledně výstavby nové tělocvičny (nafukovací hala): dle vyjádření 

Bc. Jindřiška Smolíková náklady na nafukovací halu - 300 tis. za zimní období (3,5 
měsíce). V současné době není v možnosti zřizovatele. 

  
 
 
Usnesení ŠR č. 1/2015: 
 
1. Školská rada schvaluje výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 2014/2015 včetně 
údajů o hospodaření školy 
 
2. Školská rada schvaluje školní řád ZŠ Český Krumlov, Plešivec 249 platný od 1. 9. 2015 
 
3.: Školská rada bere na vědomí informaci o výši příspěvku do Fondu rodičů v novém školním 
roce 
 
Pro:  6  Proti: 0  Zdržel: 0 
 
 
 

 
 
 
Zapsal: Mgr. Lukáš Boháč 
 
Ověřila: Mgr. Jaroslava Neumannová    V Č. Krumlově dne 8. 9. 2015 


